
Reunió dimarts 13 de setembre escola Nostra Llar 

Assistents: 

Neus Font, Núria del Pozo, Yasseli, Raquel del Rio, Marc, Anna Pagès, Oriol Fort. 

 

Es comenta per part de la Raquel que a teatre s’està valorant fer un taller de teatre per animar 

a més infants a fer-ne perquè alguns grups no surten per manca de participants.  

Es decideix fer enviament de mail recordatori d’extraescolars avisant a tothom que algunes 

activitats potser no surten finalment. 

Els espais per teatre sempre es feien al gimnàs o a l’aula de música. La Neus comenta que tot 

el material està a un vestidor i sempre hi haurà un vestidor amb tot el material de l’AFA i 

extraescolars en un sol vestidor.  

Al Consell escolar de l’any passat ja es va parlar que s’havia demanat per instancia a 

l’ajuntament el tal de carrer.  Proposem a l’escola anar junts per aconseguir les millores que 

creiem que calen per millorar la mobilitat (reunions, accions, etc.). La dirección de l’escola 

demanarà un reunió amb educación de l’ajuntament per al tema de la mobilitat i els talls de 

carrer.  

Espais i extraescolars migdia 

La Neus demana a l’AFA una graella amb totes les activitats que es fan, el dossier. Així 

organitzen els grups i els espais. Hi ha un problema amb l’extraescolar de la Fita del divendres 

al migdia, la Neus comenta que no hi ha espais possibles per poder fer l’activitat. Sembla ser 

que els divendres es queden a dinar molts infants i pocs espais lliures. La Neus es compromet  

a trovab un espai per la Fita els migdies però recalca que només ho farà aquest curs, el curs 

vinent hauran de tornar a fer l’activitat a la tarda. P5 B es queda amb Hiverno tal i com havien 

quedat ja. Se li tornarà a passar a la Neus el dossier de les extraescolars. 

El Marc demana a la Neus el nombre d’infants amb necessitats educatives especials. A la SIEI 

n’hi ha 8, però lògicament, n’hi ha més pq poden ser necessitats molt variades. El Marc ho vol 

saber per saber aprox quants infants hi ha i saber si volen fer xerrades (la comissió de 

diversitat) com orientar-les, què abunda més, etc. La Neus li comenta que hi ha molt variades 

necessitats, però que mirarà de donar-li una xifra. 

Menjador i dinar a les aules 

Aquest any P4 dina amb P3 a P3. Aquest any el departament ha donat 5 hores setmanals de 

vetlladora no lectives, així la vetlladora els ajuda a dinar. Després de dinar els agafa un monitor 

i se’ls emporta a fer altres activitats. La coordinadora está preparant les activitat de migdia del 

curs. La llibreta viatjera es manté que sigui a P3.  

Acústica menjador 

Ara hi ha un pressupost per posar una L de cortina a la paret del gimnàs i cova per absorvir el 

so. Però en aqt pressupost hi falta la barra i la mà d’obra. També hi ha un pressupost per a uns 

panells acústics. Està previst col.locar les dues coses al menjador. L’anna preguntarà uns 

detalls tècnics i s’acabarà de decidir per Consell si es fa o no. 



La Neus ens comenta que per la Terrassa de Baix tenien pressupostos per posar uns tendalls 

triangulars de colors i s’ha decidit tirar pel dret i col.locar-los pq l’ajuntament no respon res. 

Quedem pendents de rebre el pressupost per decidir què fem. 

La Neus ens comenta que han comprat cadires i taules noves per la biblioteca i han passat les 

taules que hi havia allá al menjador. 

L’escola vol posar parquet a les dues aules de 2n que falten. L’escola ens informarà del 

pressupost i l’AFA destinarà un % de les quotes a determinar per fer millores a l’escola.  

 

Acabem la reunió a les 21,15h. 

 

La presidenta     La secretaria 
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